

Industrial Complex: 6<sup>th</sup> of Oct. City, 6<sup>th</sup> Industrial Zone, Oasis Road  
P.O. Box: 32 October (North Branch) Phone: (02) 38164330  
Fax: (02) 38164444  
Hot Line (Sales Dept.) : 19697

المجمع الصناعي: مدينة ٦ أكتوبر - المنطقة الصناعية السادسة - طريق الواحات  
ص.ب: ٣٢ أكتوبر شمال تليفون: ٣٨١٦٤٣٣٠ (٠٢)  
فاكس: ٣٨١٦٤٤٤٤ (٠٢)  
الخط الساخن للمبيعات: ١٩٦٩٧

Cairo, 04 Sep..2023

القاهرة 4 سبتمبر 2023

TO: EGX

السادة / البورصة المصرية

Disclosure Department

قطاع الإفصاح

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

**Subject: Global Investment Holding, a UAE company,  
has acquired 30% of Eastern Company (EAST).**

**الموضوع: شركة "جلوبال للاستثمار القابضة المحدودة"  
الإماراتية تستحوذ على ٣٠٪ من أسهم الشركة  
الشرقية (ايسترن كومباني)**

Referring to the above subject and based on what was announced by the Media, Eastern Company contacted the Holding Company for Chemical Industries whereby it stated that an agreement had been signed according to which the Global Investment Holding Company Ltd. Has acquired 30% Of the total shares of Eastern Company in the amount of \$ 625 million US dollars, equivalent to the amount of (EGP19,336,625,000), while the buyer will arrange an amount of 150 million Dollars to purchase the necessary tobacco materials for manufacturing.

بالإشارة الي الموضوع بعالية وبناءً علي ما تم إعلانه من المكتب الإعلامي لرئاسة مجلس الوزراء فقد تواصلت الشركة الشرقية "ايسترن كومباني" مع الشركة القابضة للصناعات الكيماوية (المساهم الرئيسي) حيث اكدت علي ما جاء بالبيان بخصوص توقيع اتفقيه بموجبها تستحوذ شركة "جلوبال للاستثمار القابضة المحدودة" على ٣٠ % من إجمالي أسهم الشركة الشرقية (ايسترن كومباني) بمبلغ ٦٢٥ مليون دولار أمريكي بما يعادل مبلغ (١٩,٣٣٦,٦٢٥,٠٠٠ جنيه)، مع قيام المشتري بتوفير مبلغ ١٥٠ مليون دولار لشراء المواد التبغية اللازمة للتصنيع.

According to this agreement, the Holding Company for Chemical Industries will retain a 20.9% stake in the capital of Eastern.

وبموجب الاتفاقية ستحتفظ الشركة القابضة للصناعات الكيماوية بحصة قدرها ٢٠,٩٪ من رأس مال الشركة الشرقية.

According to this agreement, there is no impact on the %24 share of Eastern Company in the United Tobacco Company.

وبموجب تلك الاتفاقية لا يوجد تأثير علي حصة الشركة الشرقيه "ايسترن كومباني" في الشركة المتحدده للتبغ والبالغه 24% .

Mohamed Abdul Rahman Ahmed  
Investor Relation Manager

محمد عبد الرحمن احمد  
مدير علاقات المستثمرين

